
Protokoll fra FAU møte nr. 4 – Kringsjå Skole - skoleåret 2023/2024 

 

 

 

Tidspunkt: onsdag 24.januar 2024 kl. 18:00 – 20:00. 
Sted: Fysisk møte, Kringsjå Skole 
Referent: Bjørn Solnørdal 

 

FAU medlemmer  Rolle Klasse Komite Deltakelse   

(sett X) 

Anne-Kristin Wadahl Leder 7B vara Leder Ja 

Maryann Jallad Medlem 1A  Nei 

Mathilde Prenevost Vara 1A  Nei 

Katinka Kristine Holtsmark Medlem 1B Trafikk, Driftsstyret - vara Ja 

Anne Holmberg Vara 1B  Nei 

Rønnaug Gabrielsen Medlem 1C  Utemiljø Nei 

Sultan Tekin Vara 1C  Nei 

Majlen S. Syrstadeng  Medlem 2A  Ja 

Farhan Abdi Deria Elmi Vara 2A  Nei 

Miriam Ragle Aure Medlem 2B AKS Ja 

Ingvild Nyløkken Kristensson Vara 2B  Nei 

Siv Sæterbø Medlem 2C Nestleder, SUSNA Ja 

Anne Holmberg Vara 2C  Nei 

Line F. Hulleberg Medlem 3A 17.mai Ja 

Åse Talette Breit Vara 3A  Nei 

Colin Thomsen Medlem 3B 17.mai, Inkludering Ja 

Caroline Rømming Varmbo Vara 3B  Nei 

Ellen Backer  Medlem 3C 17.mai Nei 
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Lene Anette Rustad Vara 3C  Ja 

Anja Veum Medlem 4A Utemiljø Ja 

Trond Lydersen Vara 4A SMU Nei 

Emily Bakken Medlem 4B AKS Ja 

Nanna Lone Vara 4B  Nei 

Trine Kirkhus Medlem 4C Driftsstyret Nei 

Rikke Carine L Arnulf Vara 4C  Ja 

Dag Olav Dahle Medlem 5A Trafikk Nei 

Ellen Wright Pedersen Vara 5A  Nei 

Elisabeth Gråbøl-Undersrud Medlem 5B KFU Ja 

Bente Nickelsen Vara 5B  Nei 

Vidar Kjøraas Medlem 6A  Ja 

Liv Hilde Pettersen Vara 6A SUSNA Nei 

Anne Standal Medlem 6C Driftsstyret - vara Nei 

Piritta Nyberg Vara 6C  Ja 

Henriette Husebø Medlem 6B Utemiljø Nei 

Kristin Hofsø  Vara 6B  Ja 

Solveig Sirnes Medlem 7A  Ja 

Sigrid Lauvland Olsen Vara 7A  Nei 

Bjørn Solnørdal Tennøe Medlem  7B Kasserer (2 år), Driftsstyret  Ja 

Andre inviterte    Komite  Deltakelse  

(sett X) 

Jannicke Eriksdatter Argren Rektor     Ja 

Mikkel Stensrud Leder AKS   Ja 



3 

 

      

Agenda 

Saksnr.  Tema  Beskrivelse av saken Saks-

dokumenter 

Vedtak 

 Godkjenning av innkalling og 
saksliste 

  FAU godkjente innkalling og 
dagsorden.  

 Godkjenning av protokoll fra 
møte 22.11.2023 

 Vedlegg 1 FAU godkjente protokoll 

     

 Status – komiteer / grupper Utemiljø: Søknad om midler er sendt til Sparebankstiftelsen av 
Rønnaug. Sparebankstiftelsen har innvilget kr 50 000.  

17.mai-gruppen er i gang, nytt møte berammet. 
Klasser/foreldre er varslet om oppgaven.  

SMU 
Korps: Har vært i kontakt med Korsvoll. De har litt dårlig 
resultat med tidligere forsøk på rekruttering fra Kringsjå. 
Kulturskolen: Oppnådd kontakt, ikke umiddelbart positiv 
respons. 

Driftsstyret: Trine har skrevet fin rapport, men innholdet er litt 
dystert. Større kutt i 2025 til hele Osloskolen. Generelt så får 
elever som krever særskilt tilretteleggelse (foruten særskilt 
norskopplæring og tre alvorlige diagnoser) ekstra midler. Vi 
ønsker å se på hvordan kommunen henter inn informasjon om 
utdanning og inntekt i skolekretsene. Dette gjøres i dag slik at 
ikke alle elevers familier er med i beregningen - vi vil at alle skal 
med.  

Trafikkgruppa: Arbeider videre. Arbeider ved Sognsveien 118 er 
trafikkfarlig. Farlige situasjoner med bussen i rundkjøringen. 
Trafikkpatrulje vanskelig å organisere pga. spredt bosetning. 
Katinka følger opp med Bymiljøetaten om tiltak.  
 
Susna: ikke noe nytt 

 FAU tok dette til orientering 
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15/2023-
24 

Saker fra rektor  1. Budsjett 2024 

2. Strategisk plan  

3. Kort om resultater fra elevundersøkelsen 

 FAU tok dette til orientering, se under 

16/2023-
24 

Saker fra AKS 1. Budsjett 2024 

2. Status AKS vår 2024 

 FAU tok dette til orientering, se under.  

17/2023-
24 

Skolens plan for redusert bruk 
av iPad iht. nylige uttalelser 
fra Regjeringen 

Foreldrene i 2C er bekymret for at læringsbrett/iPad prioriteres 
for mye på bekostning av papir. Andre foreldre enig:  

• «Ta nå bort disse iPadene»; «vi har sagt i fra i årevis» 

• Glad for innstramming.  

• iPad-frie uker har vært fint, mer av dette 

• iPad gjør det «umulig» å følge med på matte. Har ikke 

mattebok forelderen kan slå opp i. Ønsker bøker.  

• Bra med tiltak på lavere trinn, men bekymret for 

«senskader» som følge av overdreven bruk av læringsbrett 

på høyere trinn. 

• Lesing på iPad er «veldig» utilfredsstillende 

• iPad skal ikke være kos 

• Manglende kontroll på skolen. Elever klarer eks. å google 

seg fram til bilder fra Squid game. 

• Kontroll hjemme krever «veldig ressurssterke foreldre» 

• Dårlig skriveferdigheter og blyantgrep, som igjen har 

innvirkning på læringen. 

 FAU ønsker skolebøker, skrivelekser 
og enda mer «iPad» fri også på 
stortrinnet.  
 
Ipad’s bør uansett ligge igjen på 
skolen for å unngå bruk til annet og 
for potensielle skader.  

18/2023-
24 

Skolens praksis for betaling av 
iPad som blir ødelagt 

Repr. 6A: Dagens praksis med egenandel ved skade på iPad’s er 
ikke i tråd med alminnelig erstatningsrett, ei heller med 
gratisprinsippet.  
 
Repr. 7B: Noen skjermbeskyttere svekker skjermen ved at sand 
kan snike seg mellom skjermen og beskyttelsen. Sand vil da 

 Vedtak:  
FAU er bekymret for skolens praksis 
for erstatning/egenandel for 
undervisningsmateriell herunder og 
spesielt Ipad’s er ikke i tråd med 
alminnelig erstatningsrett eller 
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konsentrere trykk i ett punkt. Mulig tiltak: La iPadene bli på 
skolen 

gratisprinsippet i skolen. FAU ber 
skolen om en redegjørelse for 
hvordan skolen har praktisert dette, 
og hvordan den vil praktisere dette i 
fremtiden.  

 Eventuelt • Akesikkerhet rundt «Galdhøpiggen». Eks. skur/uthus som 

ikke er pakket inn/sikret 

• Bruk av midler fra Byrådet (20.000 kr):  

o Fokus på tiltak overfor elevene direkte, og alle går i 

tenkeboks og kommer med konkrete forslag til neste 

møte.  

o Spørre rektor om hun har forslag til tiltak som går mer 

direkte til elevene enn et storforeldremøte 

o Ingrid Grimsmo Jørgensen er et alternativ til Warholm 

   

 Møteplan Det neste møtet er avtalt til  
onsdag 28.februar  

 Møtedato tatt til orientering, satser på 
Teams møte, men beroende på saker 
som kommer inn. 

 

 

Oppfølgingssaker 

Saksnr.  Tema  Beskrivelse av saken Saksdok. Vedtak 

05/2023-24 Fokusområder 2023/2024 1. Uteområde/skolegård  

1.1 Ny større scene + 

høyttaleranlegg 

1.2 Pumptrack/skatebolle eller 

annet som ramme rundt 

skolegården 

2. Kulturskoletilbud etter 

skoletid/kveld  

 1. Det ble for kort tid til å jobbe mer med dette på møtet, 

men søknad er sendt til Sparebankstiftelsen og kr 50 000 

innvilget.  

 

 

 

2. Kulturskolen ble kontaktet i oktober/november med liste 

over de aktivitetene som det ønskes tilbud på, svaret fra 
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2.1 Må opprette dialog med 

Kulturskolen så snart som 

mulig ref. skoleåret 2022/23 

2.2 Sette opp en prioritert liste 

over hvilke kulturaktiviteter vi 

ønsker tilbud på. 

Kulturskolen har imidlertid vært svært vagt, og lite 

positivt – uklart av hvilken grunn.  

 

 

Notater 

Saker fra rektor 
Ved rektor Jannicke Eriksdatter Argren 
 
Budsjett Skolen - 2024 (15-1/2023-24) 

Rektor går gjennom budsjettpostene. Av 46,3 mill. går 42,5 til lønnskostnader. En lærer koster ca. 900 000 inkl. sosiale kostnader (ca. 25%) Det har vært et merforbruk på ca. 
2,5 mill. i hver av de to siste årene. Merforbruket er i hovedsak lønnskostnader til ekstra lærere som igjen skyldes språk, små klasser på småtrinnet. Elevmengden er 
vanskelig å forutsi pga. høyt antall inn- og utskrivninger gjennom skoleåret og sommeren. Kringsjå ligger under norm på antall elever, 1-4 klasse: 12,4 (norm 15) 5-7 trinn: 
17,8 (norm 20).  

 

Strategisk plan (15-2/2023-24) 

Innstramming av bruk av læringsbrett på 1. og 2. trinn, de skal la læringsbrettet ligge igjen på skolen og ha eget ladeskap. Sendt ut informasjon om JAMF (foreldres kontroll 
med nettbrett bruk). Skolen vil ha mer fokus på lesebøker, skriving med blyant/blyantgrep.  

 

Kort om resultater fra elevundersøkelsen (15-3/2023-24) 

Klar økning av rapportering av mobbing i elevundersøkelsen 

• 11,8%: Mobbing fra skolen 

• 9,8%: Er du blitt mobbet av andre elever på skolen de siste månedene? 

• Faglig utfordringer – ligger under snittet i Oslo 

Tiltak:  
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Kompetanseheving hos lærere via kursing på «tuning in to kids» (TIKIS) 
Mulig storforeldremøte torsdag 21. mars (før påske) – Line Marie Warholm / Robuste barn (?)  
Kompetanseheving i forhold til selvregulering / utagerende adferd 

 

Saker fra AKS  
Ved AKS-leder Mikkel Stensrud 

 
Budsjett AKS 2024 (16-1/2023-24) 

• Merforbruk på 2,8 mill. for regnskapsårene 2022 og 2023. «Krevende økonomisk situasjon.» 

• Største potensiale for inntjening: Lønn er den store kostnaden, lagt opp til mindre bruk av vikarer, og utnytte det tilgjengelige personalet bedre. 

• Mindre tiltak: Mikkel går ut i pappaperm og får ikke erstatning. Kutt i mattilbudet. Bytter svømming fra Idrettshøgskolen (måtte betale) til Sogn bad (gratis)  Status 

AKS vår 2024 (16-2/2023-24) 

• Generelt tenker Mikkel at tilbudet er bredt og fint, rammene tatt i betraktning 

Midler fra Byrådet 

• Skolen og FAU fikk tildelt kr 20 000 hver for tiltak til å forebygge vold og trusler. Rektor ønsker å bruke noen av pengene til Storforeldremøte med Line Marie 

Warholm - Foreldrerevolusjonen - fire veier til robuste barn.  

FAU ønsker å gjøre et konkret tiltak for elevene, og skal komme med noen konkrete ideer til møtet i februar.  

• Elevrådet har fått 20.000. Ønske: uteleker. Fordelt på en sum til hver klasse der klassen kunne bestemme hva de ønsket å kjøpe inn.  

Trafikk 

• Representant fra 2. klasse har spørsmål om trafikk. Dels om en manglende bom, dels om tungtransport til Sognsvann som er snødeponi. 

• Kommentar fra FAU representant om høye hastigheter i rundkjøringen i forbindelse med byggingen i Sognsveien.  

• Trafikkgruppa melder inn saken til bymelding.  

Læringsbrett/iPad 

• Strammer inn bruk av læringsbrett/iPad 

 

 

https://www.ark.no/produkt/boker/hobbyboker-og-fritid/foreldrerevolusjonen-9788205583214

